
 

 

Onderwerp: jaarverslag VIT hulp bij mantelzorg: vraag naar cijfers vrijwillige zorg       
Van:   Frans Langeveld 
Aan:   raad 
Datum:  21-05-2021 
                                                                                                                                           _____   
 
Er is door de heer Pontiers tijdens de beeldvormende raad van 12 mei 2021 een vraag 
gesteld n.a.v. jaarverslag van VIT hulp bij mantelzorg. Deze memo geeft antwoord op de 
gestelde vraag. 
 
Vraag 

Waarom zijn er volgens het jaarverslag 2020 van VIT hulp bij mantelzorg maar zo 

weinig zorgvrijwilligers en cliënten/hulpvragen vergeleken met andere gemeenten?  

 

Antwoord  
VIT hulp bij mantelzorg verzorgt reeds jaren de werving en inzet zorgvrijwilligers in de 
andere gemeenten. Daar heeft zij een heel netwerk op weten te bouwen. Het bestaan van 
dorpsgemeenschappen helpt daarbij. Zij schrijft in haar jaarverslag bijvoorbeeld dan ook 
dat de vrijwilligers zelf weer ambassadeurs zijn, die nieuwe vrijwilligers weten aan te 
trekken. VIT is daar pas in 2018 in gemeente Doetinchem mee gestart wat, nu mede onder 
invloed van COVID-19, nog niet tot wasdom heeft kunnen komen. Zorgvrijwilligers zijn 
onmisbaar. De vrijwilligerscentrale heeft, naast haar vacaturebank, daarom een netwerk 
informele zorg opgezet ten behoeve van kennisuitwisseling en samenwerking van 
organisaties onder andere op het gebied van werving en plaatsing van zorgvrijwilligers.  
 


